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Protokół nr 14/ 2019 

z posiedzenia Komisji Finansowo - Budżetowej Rady Miejskiej w Suwałkach  

odbytego w dniu 21 listopada 2019 r. w godz. 15:30 – 15:50   w sali nr 146 

Urzędu Miejskiego w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1. 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji:                                                                                     

1/ Andrzej Turowski – przewodniczący Komisji  

2/ Jacek Roszkowski  – wiceprzewodniczący Komisji 

3/ Bogdan Bezdziecki       

4/ Jacek Niedźwiedzki   

5/Anna Ruszewska   

 

Nieobecni członkowie komisji: 

1. Sylwester Cimochowski 

2. Sławomir Sieczkowski  

 

W posiedzeniu udział wzięli:       

1. Łukasz Kurzyna – Zastępca Prezydenta  

2. Monika Podziewska – Naczelnik Wydz. Budżetu i Finansów 

3. Małgorzata Włoskowska – Naczelnik Wydz. AGP 

4. Alicja Jacewicz – Naczelnik Wydz. Oświaty i Wychowania 

5. Mariusz Klimczyk – Sekretarz Miasta  

6. Jolanta Bilewicz – Krysa – Pełnom. Prezydenta ds. organizacji CUW 

7. Radosław Wysocki – Naczelnik Wydz. Geodezji  

8. Tomasz Drejer – Dyrektor ZDiZ 

9. Marcin Szypulski – Kierownik BRM 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Andrzej Turowski, który powitał zebranych i nadmienił, 

że porządek posiedzenia wraz z materiałami został przesłany członkom Komisji.  Zapytał, czy 

Radni zgłaszają uwagi. Przewodniczący Komisji wniósł do porządku obrad komisji nowy 

projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych w Suwałkach, których właścicielem albo zarządcą jest Gmina Miasto 

Suwałki, warunków i zasad korzystania z nich oraz ustalenia stawki opłat za korzystanie z tych 

przystanków, jako punkt 9.  

Głosowanie nad  nowym porządkiem obrad komisji:                                                                                                             

za pozytywną opinią głosowało   –  4 radnych    (jednogłośnie)                                                                           

przeciw                                         –  0                                                                                        

wstrzymało się od głosu               –  0 

Przewodniczący Komisji A. Turowski poinformował, iż porządek obrad został przyjęty. 

Radni nie wnieśli uwag i przyjęli następujący porządek: 

1. Wybór wiceprzewodniczącego komisji.  

2. Przyjęcie protokołu nr 13/2019 z posiedzenia Komisji Finansowo - Budżetowej Rady   

Miejskiej w Suwałkach   w dniu 24 października 2019 r. 
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3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustanowienia insygniów Miasta Suwałki i zasad 

ich używania. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie  zmiany statutu Centrum Usług Wspólnych                        

w Suwałkach.  

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

opłat za pobyt dziecka w żłobku prowadzonym przez Miasto Suwałki oraz określenia 

maksymalnej opłaty za wyżywienie w żłobku. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia obowiązujących w 2020 r. wysokości 

opłat i kosztów związanych z usunięciem i przechowywaniem pojazdów na terenie Gminy 

Miasta Suwałki. 

7. Zaopiniowanie wniosku w sprawie zawarcia na okres 3 lat umowy użyczenia lokalu. 

8. Zaopiniowanie projektu obwieszczenia w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały                    

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego 

pomiędzy ulicą Reja a ulicą Szpitalną w Suwałkach.  

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych w Suwałkach, których właścicielem albo zarządcą jest 

Gmina Miasto Suwałki, warunków i zasad korzystania z nich oraz ustalenia stawki opłat za 

korzystanie z tych przystanków. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta  na 2019 r. 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Miasta Suwałki na lata  2019-2040.  

12. Wolne wnioski. 

Ad pkt. 1 

Wybór wiceprzewodniczącego komisji.  

 Radny B. Bezdziecki zgłosił na wiceprzewodniczącego komisji radnego Jacka 

Roszkowskiego.  

Radny Jacek Roszkowski wyraził zgodę na kandydowanie. 

Głosowanie nad kandydaturą radnego Jacka Roszkowskiego na wiceprzewodniczącego 

komisji:  

za pozytywną opinią głosowało  – 3 radnych  

przeciw    – 0  

wstrzymało się od głosu  – 1 radny 

 

Komisja  pozytywnie zaopiniowała kandydaturą radnego Jacka Roszkowskiego na 

wiceprzewodniczącego komisji.  

 

Ad pkt. 2 

Przyjęcie protokołu nr 13/2019 z posiedzenia Komisji Finansowo - Budżetowej Rady   

Miejskiej w Suwałkach   w dniu 24 października 2019 r. 

 

Przewodniczący Andrzej Turowski poinformował, że do protokołu 13/2019 

posiedzenia Komisji nie wniesiono uwag, wobec czego stwierdził, że protokół, został przyjęty 

przez aklamację.  
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Ad pkt.  3 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustanowienia insygniów Miasta Suwałki                        

i zasad ich używania. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu.   

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 4 radnych  

przeciw    – 0  

wstrzymało się od głosu  – 1 radny  

  

 Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustanowienia 

insygniów Miasta Suwałki i zasad ich używania. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad pkt.  4 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie  zmiany statutu Centrum Usług Wspólnych                        

w Suwałkach.  

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu.   

 Pełnomocnik J. Bilewicz – Krysa, poinformowała, że zmiana w statucie ma na celu 

zachowanie spójności cywilno - prawnej, ekonomicznej oraz podatkowej realizowanej przez 

jednostki oświatowe. Wprowadzenie zmian w statucie CUW wynika z konieczności 

dostosowania ww. aktu prawnego do Ustawy o finansach publicznych.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 4 radnych  

przeciw    – 0  

wstrzymało się od głosu  – 1 radny  

  

 Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany statutu 

Centrum Usług Wspólnych  w Suwałkach.  

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad pkt.  5 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości opłat za pobyt dziecka w żłobku prowadzonym przez Miasto Suwałki oraz 

określenia maksymalnej opłaty za wyżywienie w żłobku. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu.   

  

 Naczelnik A. Jacewicz, zwiększenie opłaty dziennej za wyżywienie dziecka w żłobku 

spowodowane jest wzrostem cen żywności.  

Radny J. Roszkowski,  czy było to konsultowane z rodzicami, czy rodzice skarżyli się na ilość            

i jakość wyżywienia? Naczelnik A. Jacewicz, nie było to konsultowane z rodzicami, natomiast 

było to skonsultowane ze żłobkami. Rodzice nigdy nie skarżyli się na jakość, czy ilość 

wyżywienia w żłobkach.  
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Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem  uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 5 radnych  

przeciw    – 0  

wstrzymało się od głosu  – 0 

  

 Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  w sprawie  zmiany uchwały                       

w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w żłobku prowadzonym przez 

Miasto Suwałki oraz określenia maksymalnej opłaty za wyżywienie w żłobku. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad pkt.  6 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia obowiązujących w 2020 r. 

wysokości opłat i kosztów związanych z usunięciem i przechowywaniem pojazdów na 

terenie Gminy Miasta Suwałki. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu.   

  

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 5 radnych  

przeciw    – 0  

wstrzymało się od głosu  – 0 

  

 Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  w sprawie  ustalenia 

obowiązujących w 2020 r. wysokości opłat i kosztów związanych z usunięciem                                      

i przechowywaniem pojazdów na terenie Gminy Miasta Suwałki. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad pkt.  7 

Zaopiniowanie wniosku w sprawie zawarcia na okres 3 lat umowy użyczenia lokalu. 

– Wniosek stanowi załącznik nr 10 do protokołu.   

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad wnioskiem:  

za pozytywną opinią głosowało  – 5  radnych 

przeciw    – 0  

wstrzymało się od głosu  – 0 

  

 Komisja  pozytywnie zaopiniowała wniosek w sprawie zawarcia na okres 3 lat umowy 

użyczenia lokalu. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
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Ad pkt.  8 

Zaopiniowanie projektu obwieszczenia w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały                    

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego 

pomiędzy ulicą Reja a ulicą Szpitalną w Suwałkach.  

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr  12 do protokołu.    

 

 Prezydent Ł. Kurzyna, stosownie do zapisów ustawy o ogłaszaniu aktów normatywnych 

i niektórych innych aktów prawnych, rada gminy jest obowiązana ogłosić tekst jednolity 

uchwały, nie rzadziej niż raz na 12 miesięcy, jeśli była ona nowelizowana. Mając powyższe na 

uwadze niezbędne jest ogłoszenie tekstu jednolitego uchwały w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego pomiędzy ulicą Reja 

a ulicą Szpitalną w Suwałkach.   

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 5 radny 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

 

 Komisja  nie wypracowała opinii  w sprawie projektu uchwały w sprawie ogłoszenia 

jednolitego tekstu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego pomiędzy ulicą Reja a ulicą Szpitalną w Suwałkach.  

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Ad pkt.  9                           

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych w Suwałkach, których właścicielem albo zarządcą jest 

Gmina Miasto Suwałki, warunków i zasad korzystania z nich oraz ustalenia stawki opłat 

za korzystanie z tych przystanków. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 14 do protokołu.       

 Prezydent Ł. Kurzyna, poinformował, iż podjęcie uchwały związane jest                                        

z utworzeniem nowych przystanków na ulicach np. ul. Aleksandry Piłsudskiej, ul. Rtm. Witolda 

Pileckiego, ul. Turkusowej, ul. Armii Krajowej i Gen. Władysława Sikorskiego. Jednocześnie 

mając na uwadze względy bezpieczeństwa pasażerów komunikacji miejskiej organizowanej 

przez Gminę Miasto Suwałki zasadnym jest umożliwienie korzystania  z części przystanków 

komunikacyjnych zlokalizowanych na terenie miasta Suwałki jedynie dla operatora 

komunikacji miejskiej.  

Radny B. Bezdziecki, czy linie autobusowe będą  w dalszym ciągu przebiegały przez 

ulicę Łąkową? Prezydent Ł. Kurzyna, zostaną przygotowane rozwiązania, które zakładają 

docelowe  zmiany kursów niektórych linii. Powstająca nowa zabudowa (bloki) przy ulicy 

Aleksandry Piłsudskiej, w perspektywie czasu będą wywoływały konieczność puszczenia 

komunikacji miejskiej tą ulicą. Zmiany związane z komunikacją miejską nastąpią dopiero od 

stycznia 2021 roku, gdy zostaną zasiedlane bloki przy tejże ulicy. Radny B. Bezdziecki, 

przypomniał, że były prośby mieszkańców z ulicy Łąkowej, z osiedla Polna aby utrzymać  

połączenia  komunikacji miejskiej, ponieważ  dużo starszych osób korzysta z komunikacji. 

Prezydent Ł. Kurzyna, można uspokoić mieszkańców, ponieważ na chwilę obecną żadne 

zmiany nie są przewidywane.  

Radny J. Niedźwiedzki, czy będzie przystanek przy ogródkach działkowych „Malwa” 

na ulicy Sianożęć? Prezydent Ł. Kurzyna, nie została jeszcze podjęta ostateczna decyzja, jak 
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będą obsługiwane ogródki działkowe. Mogą to być kursy tylko sezonowe, w okresie od maja do 

września. Nie jest jeszcze rozstrzygnięta kwestia ile kursów i jak linia będzie obsługiwała tę 

ulicę. Na wiosnę przyszłego roku  będą proponowane konkretne rozwiązania.   

 
Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 5 radnych  

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0  

  

Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

określenia przystanków komunikacyjnych w Suwałkach, których właścicielem albo 

zarządcą jest Gmina Miasto Suwałki, warunków i zasad korzystania z nich oraz ustalenia 

stawki opłat za korzystanie z tych przystanków. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Ad pkt.  10                             

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2019 rok. 

 – Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu.   

– Autopoprawki do projektu uchwały stanowią załącznik nr 17 do protokołu. 

 

 Naczelnik Wydziału M. Podziewska, przedstawiła projekt uchwały, który obejmuje 

zmiany w  jednostkach oświatowych i w jednostkach pomocy społecznej w Domu Pomocy 

Społecznej „Kalina” i w Miejskim Ośrodku Pomocy Rodzinie. Porządkowany jest plan 

dochodów i wydatków związanych z utrzymaniem  dzieci z sąsiednich gmin, w miejskich 

placówkach oświatowych. Po stronie dochodów wprowadzamy środki z gmin sąsiednich 

przeznaczając je w całości na koszty utrzymania placówek, do których ww. dzieci uczęszczają.  

Porządkowane są dochody w zakresie gospodarki mieszkaniowej, wprowadzane są po stronie 

dochodów (zwrot za dokumentację techniczną)  na modernizację energetyczną w budynkach na 

ul. Kościuszki 18, 20 i 26 (zwrot środków z Unii Europejskiej). Natomiast po stronie wydatków 

zwiększone zostaną wydatki placówek oświatowych. Również zostaną uporządkowane plany 

finansowe głównie Zarządu Dróg i Zieleni, placówek oświatowych i placówek pomocy 

społecznej. Zostaną zwiększone dotacje dla instytucji kultury: dla Suwalskiego Ośrodka Kultury 

na  koszty związane z organizacją Jarmarku Świątecznego; dla Muzeum Okręgowego 

zwiększenie środków związanych z obchodami Święta Niepodległości, wydanie kalendarza  na 

rok przyszły związanego z obchodami 300-lecia Miasta, oraz  zostaną przesunięte środki  na  

dotację majątkową celem zakupu obrazu Ludwika Kureli „W Małym Miasteczku”. Pani 

Naczelnik dodała, że Pan Prezydent na sesji przedłoży autopoprawki. Autopoprawka będzie 

obejmowała  wydatki, zostanie wprowadzone zadanie  inwestycyjne, na które miasto pozyskało 

dofinansowanie z Samorządowego Funduszu Dróg (budowa ulicy Miłosza i Kochanowskiego). 

Również nastąpią drobne przesunięcia w placówkach oświatowych.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 4 radnych  

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 
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Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 

2019 rok. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Ad pkt.  11                                                                                                                                

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Miasta Suwałki na lata  2019-2040.  

 – Projekt uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu.   

– Autopoprawki do projektu uchwały stanowią załącznik nr 20 do protokołu. 

   

 Naczelnik Wydziału M. Podziewska, przedstawiła Wieloletnią Prognozę Finansową,  

która aktualizuje pozycje budżetu związane ze zmianą w uchwale budżetowej. Poinformowała, 

że Pan Prezydent przedłoży również autopoprawkę dotyczącą budowy ulicy Miłosza                           

i ul. Kochanowskiego jako zadanie dwuletnie (rozpoczęcie budowy  w roku bieżącym a koniec 

w roku przyszłym).  

 Prezydent Ł. Kurzyna, dodał, że środki przyznane z Urzędu Wojewódzkiego na 

realizację ww. zadania zostaną przekazane do samorządu Suwalskiego. W związku z tym został 

ogłoszony przetarg, wyłoniono wykonawcę, który jest w stanie zrealizować to zadanie.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 3 radnych  

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 1 radny  

  

Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Miasta Suwałki na lata  2019-2040.  

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

Ad pkt.  12                           

Wolne wnioski.  

 

Przewodniczący Komisji podziękował zgromadzonym za udział i zamknął posiedzenie 

komisji. 

 

Na tym protokół zakończono.    

      Przewodniczący                                  

Komisji Finansowo – Budżetowej      

Rady Miejskiej w Suwałkach 

          Andrzej Turowski 

Protokół sporządziła: Elżbieta Polańska 

 

Gł. specjalista w Biurze Rady Miejskiej 

     Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


